
Sundhedsudvalget

Til: Indenrigs- og sundhedsministeren

Dato: 7. januar 2025

I et kommende samråd ønsker udvalget en drøftelse af følgende spørgsmål:

SUU alm. del

Samrådsspørgsmål I
Mener ministeren, at det skal være konsekvensfrit for regionerne, når sygehusbyggerier 
går 5 til 7 år over tid, og når Region Syddanmark udvider budgetrammen med hele 985 
mio. kr. i forbindelse med opførelsen af det nye OUH? Og er ministeren enig med Danske 
Regioners formand Anders Kühnau (S) i, at regionerne ikke har dumpet opgaven med at 
opføre supersygehuse?
Der henvises til dr.dk 26/11-24: ”Milliardforsinkelser og utætte tage: Her er syv danske 
sygehusbyggerier, der var knap så ”super””.
https://www.dr.dk/nyheder/indland/milliardforsinkelser-og-utaette-tage-her-er-syv-danske-
sygehusbyggerier-der-var-knap

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Louise Brown (LA) og Jens Henrik Thulesen Dahl 
(DD).

På udvalgets vegne
Rasmus Lund-Nielsen
formand
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